
Lilla bilden. Ulrika Gustafsson, Kristallens för-
skola, berättade om hur pedagogerna använder 
Prostmyran idag och vad man önskar framöver.

Myggexperten Martina Schäfer berättade bland 
annat om översvämningsmyggor, mätning av 
myggförekomst och våtmarker. 

INFORMATIONSTRÄFF FÖR ALLMÄNHETEN  
TORSDAGEN DEN 24 APRIL 2025  
- PROSTMYRAN BLIR LÄRPLATS  
FÖR BARN OCH UNGDOM

Vi bjöd in till en extra informationsträff efter att  
flera närboende upplevde att vi missat att nå dem  
med inbjudan till träffen i februari. Extraträffen kom att 
handla en hel del om mygg eftersom ett flertal av de 
närvarande närboende hade uttryckt oro för att en  
våtmark på Prostmyran kan leda till ökad myggföre-
komst. Tanken med träffen var att informera om hur vi 
tänker kring att restaurera våtmarken och att anlägga 
en lärplats samt att få in synpunkter. 
 Elias Regelin berättade om projekt Supported by  
Nature och om gestaltningsförslaget av lärplatsen 
som gjorts av SLU-studenter. Peter Sennblad, kom-
munens landskapstrateg, redogjorde för hur våtmar-
ken kan komma att se ut med en damm överst och en 
dämning med reglermunk längst ner. Martina Schäfer, 
myggexpert från Biologisk Myggkontroll, redogjorde 
för myggens livscykel och beteenden, förutsättningar 
för att de ska kläckas och hur myggförekomst mäts.

  
  
  

NÅGRA FRÅGOR OCH SYNPUNKTER  
FRÅN DELTAGARNA PÅ TRÄFFEN
• Har kommunen redan bestämt att det  
 ska bli en våtmark? Vad kan vi påverka?  
 Finns det en konsekvensanalys?
• Mygg är ett problem idag. Har kom- 
 munen en handlingsplan om det blir en  
 ökning av mygg? Vem har tolknings- 
 företräde när det gäller om det är  
 mycket mygg eller inte?
• Finns det resurser på kommunen att  
 reglera vattennivån vid översvämningar  
 även i semestertid?
• Har kommunen resurser för att förvalta  
 och sköta våtmarken och området?
• Kommer det att finnas tillräckligt med  
 dagvatten så att våtmarken inte torkar ut?
• Det borde ha gjorts en inventering av  
 mygg redan. Kan kommunen göra det  
 nu och framöver? 
• Det är redan busliv på Prostmyran idag.  
 Kan ni vidta åtgärder så att detta inte  
 ökar?
• Vi vill ha regelbunden information och  
 någon att kunna kontakta vid frågor.

Träffen inleddes utomhus 
vid Prostmyran och fortsatte 
sedan inne i kommunhuset.  

Dagen modererades av  
Per Bengtson från Centrum  
för Naturvägledning, SLU.  

Nitton personer deltog.

NÅGRA AV SVAREN FRÅN  
PETER SENNBLAD,  

HEDEMORA KOMMUN

Elias Regelin, Biosfärområde Nedre Dalälven, 
visade hur lärplatsen kan se ut enligt studenter 
på SLU:s landskapsarkitektsprogram. 

EXTRA
INFORMATIONS 

-TRÄFF

Vattennivån i våtmarken kan 
regleras med ”munken”. För att 
förhindra eventuell myggkläck-

ning kan vatten släppas ut.

Vi ska se över hur övervakning 
av myggförekomst kan göras.

Vi har planerat för underhåll  
av Prostmyran.

Om det visar sig att det av  
någon anledning inte fungerar 

att ha en våtmark i Prostmyran, 
går det att enkelt återställa  

dagens vattennivå genom att 
helt öppna utloppet vid  

regleringsmunken.


